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J E G Y Z � K Ö N Y V 
 
 

Készült: Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatalában 2011. január 25-én megtartott  
képvisel�-testületi ülésér�l.   

 
Jelen vannak: kezdéskor   7 f� 
                         ülés végén  7 f� 
 

 1.  Nagy Imre polgármester 
 2.  Bencs Gábor 
 3.  Gazda Lajos  
 4.  Lakatos Jen� 
 5.  Ráduly József   
 6.  Seb�k Lajos  
 7.  Dr. Varga Eszter 
 

Tanácskozási joggal az ülésen részt vett: Török Barna címzetes f�jegyz� 
 
Meghívott:  Bencs Zoltán, Dányádi Béláné küls�s bizottsági tagok, Rusz László ÁMK 
igazgató, Urbán Józsefné intézmény egységvezet�, Sipos Lászlóné intézmény egységvezet�, 
Vendriczky Tiborné élelmezésvezet�, Molnár Zoltán intézmény egységvezet�, Heged�s 
Zoltánné szoc.f�munkatárs.  
 
Nagy Imre polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 f�s 
képvisel�-testületb�l mindenki jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri Dr. Varga Eszter és Gazda Lajos képvisel�ket. Javasolja a 
rend�r�rs és az önkormányzat közötti bérleti szerz�dés megtárgyalása kerüljön a nyilvános 
ülésre, valamint a Kormányhivatal felhívása alapján alpolgármestert kell választania a 
képvisel�-testületnek, melyet szintén nyilvános ülésen tárgyaljanak. 
 
Lakatos Jen� képvisel� javasolja, hogy a küls�s bizottsági tag megválasztására is kerüljön 
sor.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

4/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg: 

 
1. Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés között tett 

intézkedésekr�l 
 El�adó: polgármester 
2. Indítványok, bejelentések.  
 



3. Az Önkormányzat 2011. évi munkatervének megtárgyalása és elfogadása. 
 El�adó: polgármester 
4.  A 2011. évi költségvetés tervezetr�l tájékoztató.   
 El�adó: polgármester 
5. Déryné Szabadid�központ 2011. évi programjának  megtárgyalása, elfogadása 
      El�adó: intézmény egységvezet� 
6. ÁMK igazgatói állás pályázatának közzététele 
 El�adó: polgármester  
7.   Rend�r�rs  –  önkormányzat közötti bérleti szerz�dés megtárgyalása 
 El�adó: polgármester 
8. Alpolgármester választása 

       El�adó: polgármester 
9. Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések. 
 - szociális kérelmek elbírálása 
   El�adó: szociális f�munkatárs 
 
Jegyz�könyv hitelesít�k Dr. Varga Eszter és Gazda Lajos képvisel�k. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

1. Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti a garázssor adásvételi szerz�désének tervezetét. Ezekkel a 
feltételekkel kívánja az önkormányzat megvásárolni az ingatlant.  
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik, hogy a bizottsági ülésen elhangzott módosítást 
megtörtént-e. 
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy a vételár 1,2 millió Ft ÁFA-val együtt. Ez a 
szerz�désben helyesen került megfogalmazásra. Az önkormányzat által hozott határozatot kell 
módosítani. 
 
A képvisel�-testület egyhangú határozattal (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

5/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete módosítja a 75/2010. (VIII.31.) 
számú határozatot az alábbiak szerint: 
A megvásárolni kívánt 781 hrsz. alatt lév� terület vételára helyesen: 

- 1 millió Ft + ÁFA a felszámolás költsége. 
A határozat többi része változatlan marad. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

Ráduly József képvisel� nem érti, hogy miért került bele plusz dolog a 21/2010. számú 
önkormányzati rendeletbe. 
Kéri tájékoztassa az önkormányzat a lakosságot a locsolási kedvezményr�l, igénybevételének 
módjáról. 
 



2. Indítványok, bejelentések 
 
Nagy Imre polgármester tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy az önkormányzat 
számlájának az egyenlege 112 millió Ft, melyb�l 80 millió Ft le van kötve. 
A TIP TV ajánlatot tett az üzemeltetési szerz�dés módosítására 3 változatban. Az ajánlatot a 
képvisel�-testület a következ� ülésen tárgyalja. 
 
Ráduly József képvisel� kéri szerezzen be az önkormányzat árajánlatot más cégekt�l is. 
 
Nagy Imre polgármester megállapítja, hogy a szavazás eredménytelen, nem támogatja a 
képvisel�-testület további ajánlat bekérését.  
Elmondja, hogy a Munkaügyi Központ tájékoztatást adott a 2011. évi közfoglalkoztatás 
támogatásáról. Hosszú távú foglalkoztatást csak a bérpótló juttatásra jogosultak és munkahely 
kereséssel foglalkozók vehetnek igénybe. A pályázatok benyújtásának határideje a 
foglalkoztatás megindítása el�tt minimum két hét.  
Tájékoztatást ad a pályázati lehet�ségekr�l, melyek megjelenése folyamatos. Lehet�ség nyílik 
pályázatot benyújtani többek között: 

- kerékpárút építésére, 
- nyílászárók cseréjére, szigetelésre, épület energetikai fejlesztésre, 
- Országos Munkavédelmi F�felügyel�ség pályázata alapján munkabalesetben elhunytak 

megemlékezésére 
Javasolja, hogy a Településfejlesztési Bizottság tekintse át és tegyen javaslatot arra, hogy 
melyik pályázathoz készítessen tervet és melyikre nyújtson be pályázatot az önkormányzat.  
Ismerteti az ÉRV ajánlatát a 2011. évi hálózat karbantartásra.  Melyek azok a munkálatok, 
amit a rendszerhasználati díj fejében végeznek el és melyek amit az ÉRV saját költségére 
végez. 
 
Ráduly József képvisel� szerint az ÉRV képvisel�je arra tett ígéretet, hogy a szivattyúk 
javításáért nem kérnek plusz költséget. Így a most adott ajánlatot nem tudja elfogadni. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

6/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete a 2011. február 22-i ülésén 
tárgyalja az ÉRV Zrt. általa adott karbantartási ajánlatot. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 

- az Ady ú 2/3. szám alatt lév� ingatlant felajánlották a tulajdonosok értékesítésre. Várják 
az önkormányzat ajánlatát.  

- A Megyei Rend�rkapitányság vezet�jét nyugdíjazták, helyette Dr. Bogyai Ferenc az 
ideiglenes vezet�. Az önkormányzatnak véleményezni kell a kapitány kinevezését, melyet 
továbbítani kell.  

 
 
 
 
 



A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

7/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete támogatja Dr. Bogyai Ferenc 
BAZ. Megyei Rend�r-f�kapitányság vezet�jévé történ� kinevezését.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

Nagy Imre polgármester elmondja, hogy az Erkel F. út 1. szám alatt lév� társasház 
kérelemmel fordult az önkormányzathoz a vízdíj tartozása miatt. Az önkormányzatnak 
azonban nincs hatásköre és illetékessége eljárni az ügyben. Ha a képvisel�knek van ötlete arra 
hogyan lehetne segíteni, szívesen veszi.  
Az Ökológiai Intézet alapítványa felhívást intézett az önkormányzathoz, mely szerint a tornai 
cementgyár b�víti a kapacitását, ezáltal veszélyeztetve ezzel a Sajó-Bódva völgyében lév� 
településeken él�ket. Csatlakozzon-e az önkormányzat a kezdeményezéshez, vagyis 
forduljanak a Környezetvédelmi felügyel�séghez kérve a probléma kivizsgálását. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

8/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja csatlakozzon az 
önkormányzat az Ökológiai Intézet kezdeményezéséhez. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Török Barna címzetes f�jegyz� ismerteti a Kormányhivatal levelét. A törvényességi 
ellen�rzés során tapasztalt jogsértések megszüntetését kérik, többek között az alpolgármester 
választása törvény szerint titkos szavazással történhet, akkor is ha az érintett a nyilvános 
tárgyaláshoz hozzájárul. Indítványozza alpolgármester választását. 
Az SZMSZ melléklete jogsért�, 2011-t�l függelékben kell rögzíteni a képvisel�k és a 
bizottsági tagok névsorát. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testületének 
1/2011. (I.26.) 

Önkormányzati rendelete 
A szervezeti és m�ködési szabályzatról szóló  

többször módosított 4/2003. (II.26.) rendelet módosításáról 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� tovább ismerteti a Kormányhivatal levelét, melyben a 
munkahelyi étkeztetésr�l szóló rendelet hatályon kívül helyezését is indítványozza, valamint a 
2010. december 7-én hozott határozatot, melyben a képvisel�-testület a dolgozók karácsonyi 
jutalmazásáról döntött.  
 
 



A képvisel�-testület 6 igen és 1 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testületének 
2/2011. (I.26.) 

Önkormányzati rendelete 
Jogszabály hatályon  kívül helyezésér�l  

 
1.§ 

 
Az önkormányzat hatályon kívül helyezi a 21/2010. (XII.8.) rendeletét az önkormányzati 
intézményben dolgozók munkahelyi étkeztetésér�l. 
 

2.§ 
 
Ez a rendelet a kihirdetését követ� napon lép hatályba.  
 
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik, hogy ha a határozatot visszavonja a testület, akkor a 
dolgozónak is vissza kell-e fizetnie a kapott jutalmat. 
 
Lakatos Jen� képvisel� szerint ajándékba kellett volna adni a pénzt. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� tájékoztatja a képvisel�ket arról, hogy a dolgozónak nem 
kell visszafizetnie a kapott jutalmat.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

9/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete visszavonta a 148/2010. (XII.7) 
számú Önkormányzati Határozatot. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Ráduly József képvisel� kéri, hogy a szennyvíz díj módosítására hozott határozatot, mely azt 
tartalmazza, hogy a díj tárgyalásán kik vegyenek részt, valamint a munkahelyi étkeztetésr�l 
szóló rendelet tartalmát egy vizsgálóbizottság ellen�rizze, hogy a képvisel�-testület döntése 
miért nem került betartásra. Továbbá arra vonatkozóan is vizsgálatot kér, hogy a városnapi 
rendezvényb�l megmaradt 200 db ebédjegy árának kifizetését ki engedélyezte. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz�  kéri, az elmondottakat egy el�terjesztésben juttassa el a 
Polgármester Úrhoz - egy „salátabeadványban”, hogy a bizottságok pontosan 
megvizsgálhassák. 
  
Ráduly József képvisel� elmondja, hogy: 
- a 6,40 órakor Miskolc felé közleked� autóbusz zsúfolt, javasolja kérjen az önkormányzat 

utasszámlálást, valamint azt, hogy a VOLÁN állítson be erre az id�szakra csuklós 
autóbuszt. 

- A Kossuth úti lakók kérik vágja át az önkormányzat a töltést, mert nem folyik le a belvíz a 
patakmederbe. 



- A Pet�fi úton a házi szennyvízátemel�b�l nem folyik el a szennyvíz, az ott lakóknak az 
ÉRV segítségével sikerül elhárítani a problémát, mert a hivatal nem nyújtott segítséget. 
Kéri a kedvez�bb hozzáállást. 

Javasolja, az önkormányzat döntsön arról, hogy a két pályázatíró cég közül melyikkel tart 
kapcsolatot.  
 
Lakatos Jen� képvisel� elmondja, hogy: 
- gyakori volt az áramkimaradás az Erkel és Arany J. úti közvilágításban.  
- Ismét kérik a lakosok a segítséget a rágcsálóirtáshoz. 
- megrongálták a buszmegállót, melyet ki kell javítani. 
- a 6,40 órakor induló autóbusz problémáját neki is többen jelezték. 
 
Gazda Lajos képvisel� elmondta, hogy: 
- a Kossuth út 64. számú ingatlan el�tt cs�törés van, melyet a mai napig nem javított ki az 

ÉRV. 
- A szül�k felháborodásuknak adtak hangot az iskolai feny�ünnep miatt. Hosszú volt a 

vendég el�adók m�sora, valamint a cigány  himnusz meghallgatása miatt. A szül�k a 
gyerekeik szereplését szerették volna megnézni.  

 
Bencs Gábor képvisel� szerint is felháborító az, hogy a cigány himnuszt felállva kellett 
végighallgatni, holott a sajóbábonyi iskola nem cigány iskola. El�re kellett volna tájékoztatást 
adni arról, hogy milyen jelleg� lesz a rendezvény, így akit nem érdekel nem vett volna részt 
rajta.  
Javasolja, hogy a tavaszi es�zések el�tt tisztítsa ki az önkormányzat a vízelvezet� árkokat.  
A Dózsa Gy. úton folyik a víz az úttesten, meg kell oldani ott is a vízelvezetést.  
Érdekl�dik, hogy hol tart a Fazekas úti fekv�rend�r ügye. 
 
Seb�k Lajos képvisel� javasolja, hogy: 
- a m�szakos autóbuszok közlekedjenek be a faluba, a többi menjen a Rákóczi úton, így 

pontosan meg tudják jegyezni a lakosok, hogy mikor melyik buszmegállóba kell menniük. 
- Az iskolaudvar legyen tanítási id�n kívül bezárva, kutyafuttatásra ne tudják használni. 
Lakossági kérést tolmácsol, mely szerint a Miskolcról 22,20 órakor induló autóbusz a 
gyárkapuig közlekedjen.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy a Fazekas úti fekv�rend�r 
eltulajdonításának ügye folyamatban van, a rend�rség az el�z� héten érdekl�dött az értéke 
miatt.  
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- jelezték az ÉRV-nek a Kossuth út 64. szám alatti háznál lév� cs�törést, azonban egyel�re 

ezt nem tudják elhárítani, mert ipari vizet szállít, és egy másik vezeték is meghibásodott, 
mindkett�t pedig nem lehet kizárni. 

- A Kossuth úti patak töltésének átvágását egyeztetni kell szakért�vel, hiszen be is vezetheti 
az ingatlanokra a mederb�l a vizet.  

- Úgy tapasztalta, hogy a képvisel�-testület nem kíván változtatni a jelenleg megbízott 
pályázatíró cégen. 

 
Dr. Varga Eszter képvisel� szerint dönteni kell, hogy a két pályázatíró cég közül melyiket 
foglalkoztatja az önkormányzat. Nem tartja azt jónak, hogy kétfelé is folytassanak 



tárgyalásokat. A Nord Tender-t javasolja a referencia munkái miatt, hiszen az ipari parkon 
belül is �k foglalkoznak a pályázatok írásával, melyhez az önkormányzat is csatlakozhat. 
 
Ráduly József képvisel� szerint a Nord Tender  4 éve dolgozik az önkormányzatnak és egy 
pályázaton kívül mást nem sikerült megnyerni. Továbbá a sikerdíjon felül a pályázatírásért is 
kértek 300 e Ft-ot. A másik cég akivel tárgyaltak nem kér munkadíjat, csak sikerdíjat.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: a csapadékvíz elvezetésr�l szóló pályázathoz nem kapott id�ben 
adatot a pályázatíró. 
 
Gazda Lajos képvisel� szerint még nem sürget� a döntés, a kiírások most vannak 
folyamatban 
 
Bencs Gábor képvisel� azonban javasolja a döntés meghozatalát, hiszen adatokat kell 
szolgáltatni a pályázat elkészítéséhez, melyhez id�re van szüksége az önkormányzatnak. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja vizsgálják meg melyik cég a felkészültebb. Arról sem 
döntöttek még, hogy mennyi pénzt szán az önkormányzat pályázati önrészre, valamint arról 
sem, hogy mire szeretne pályázni. Nem fogadták el még a ciklusprogramot sem. 
Figyelik a lehet�ségeket, azon törik a fejüket, hogy mi lenne jobb a településnek.  
 
Nagy Imre polgármester szerint ki kell jelölni melyik céggel dolgozzon az önkormányzat, 
hiszen 1 hónap van hátra a tervezés el�készítésére. Id�ben kell benyújtani a pályázatokat, 
hogy a rendelkezésre álló forrás is biztosított legyen. 
 
Gazda Lajos képvisel�  visszautasítja, hogy elmulasztanák a határid�t. A Településfejlesztési 
bizottság minden héten ülést tart pontosan azért, hogy döntéseiket id�ben meghozhassák. 
 
Seb�k Lajos képvisel� javasolja, hogy a Településfejlesztési bizottság hívjon össze 
rendkívüli ülést, ahol a pályázati lehet�ségekkel foglalkoznak, mert e miatt most nem tudnak 
másról tárgyalni. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy decemberben is két alkalommal tárgyaltak, 
januárban is, szerinte nincs szükség most több ülésre. A felvetett kérdés a mai alkalommal is 
napirendként szerepel, err�l ma kell dönteni. 
A 2011. évi ciklusprogram elfogadása után lehet dönteni arról, hogy melyik pályázatot melyik 
cég készítse el.  
 
A képvisel�-testület 5 igen, 1 nem és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

10/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete a Nord Tender Kft-t (Miskolc, 
Kossuth út 3. 2/1.) bízza meg a pályázatok elkészítésével. 
Felhatalmazza a polgármestert a szerz�dés aláírásával.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal  

 
Nagy Imre polgármester ma tapasztalta, hogy az ÉMÁSZ kijavítja a megd�lt 
kandelábereket.  



A TSZ tanya mellett lév� utat át kell vágni, csapadékvíz elvezet�t kell kialakítani a patakig, 
ez megoldást jelenthetne az ott kialakult áldatlan állapotokra. Az �sz folyamán ennek 
elvégzését gátolta a szüret. 
  
Rusz László ÁMK igazgató a karácsonyi m�sorral kapcsolatos felvetésre elmondja, hogy az 
gyerekek az iskolában minden évben kapnak ajándékba egy m�sort. Ez nem a szül�knek 
szóló m�sor volt, de �k is eljöhettek megnézni.  Egy keresztény csoportot hívtak el, �k adtak 
el� zenés m�sort. Az elhangzottak alapján az a tanulság, hogy a jöv�ben nem lehet 
Sajóbábonyba hívni ilyen csoportot. A kórus vezet�je elnézést kért a végén elhangzott 
énekért.  
 
Bencs Gábor képvisel�: a régi újtelepre szereljen fel az ÉMÁSZ újabb lámpatesteket. Jó 
lenne ha minél hamarabb elkészülne.  
 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy hozzon a lámpatestek felszerelésér�l határozatot a 
testület, mert ha e nélkül rendeli meg bírálatot kap. 
 
A képvisel�-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

11/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy a Polgármester 
kérjen árajánlatot az ÉMÁSZ-tól a régi újtelepre további lámpatestek felszerelésér�l. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
  

Ráduly József képvisel� elmondja, hogy a gyárban lév� volt beruházási épület tele van 
hulladékkal. Javasolja, hogy minél hamarabb ürítse ki az ÉMV felszámolója. 
 
Seb�k Lajos képvisel� javasolja, hirdesse meg az önkormányzat értékesítésre. 

 
 

3. Az Önkormányzat 2011. évi munkatervének megtárgyalása és elfogadása. 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti az önkormányzat 2011. évre elkészített munkatervét, az 
ehhez érkezett javaslatokat.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

12/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta az önkormányzat 
2011. évi munkatervét. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
 
 
 



4.  A 2011. évi költségvetés tervezetr�l tájékoztató.   
 
Nagy Imre polgármester tájékoztatja a képvisel�-testületet a 2011. évi költségvetéshez 
rendelkezésre álló adatokról. Elmondja, hogy az állami támogatás mértéke csökken az el�z� 
évhez mérten. Tájékoztatást ad a várható bevételek és kiadások mértékér�l. A tartalék kb. 63 
millió Ft, mely még nem tartalmaz fejlesztést.   
Az intézményeknél dolgozók bére elég alacsony, sokszor a minimál bért pár száz forinttal 
haladja meg.  
A fejlesztési elképzelések megvalósulását befolyásolhatja a pályázati lehet�ség, hiszen saját 
er�b�l az önkormányzat nem képes megvalósítani a nagy beruházásokat. 
A 2011. év költségvetése várhatóan stabil gazdálkodás biztosít az önkormányzat számára. 
 
Gazda Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy a 2010. október 18 – 2011. január 18. közötti 
id�szak kiadásairól készült kimutatás miért nettó személyi juttatásokat tartalmaz. Mit kell 
érteni a nettó finanszírozási inkasszón, ellen�rzés alapján történt visszafizetésen ? 
 
Tóthné Pet� Katalin  f�munkatárs  elmondja, hogy az állami finanszírozás nettó 
finanszírozás.  
A normatívákat minden évben ellen�rzik, most az iskolás SNI-s gyermekek oktatását is 
ellen�rizték, melyek elszámolása nem felelt meg az el�írásoknak, ezért a kapott támogatás 
egy részét vissza kellett fizetni.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a PB tárgyalta a költségvetés sarokszámait. Az 
önkormányzat viszonylag jó anyagi helyzetben van, egy jelent�sebb összeget tud elkülöníteni 
pályázati önrészre. Mivel az állami támogatás mértéke is csökken ebben az évben, a 
fejlesztési elképzeléseket pályázati lehet�ségekkel tudja az önkormányzat megvalósítani.  
 
Nagy Imre polgármester figyelmeztet arra, hogy a saját bevételb�l sokat kell pótolni az 
intézmények m�ködéséhez. Az igaz, hogy arra nincs gondja az önkormányzatnak, hogy a 
gázszámlát kifizesse.  
 
Lakatos Jen� képvisel� érdekl�dik, hogy minden évben ugyan azok a cégek igényelnek 
vissza adót, vagy változó. Örömmel vette, hogy ilyen magas a költségvetésbe beállított adó 
összege.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy az adó mértéke 13,5 millió Ft-tal képvisel�i 
indítványra növekedett. Az intézmények zökken�mentes m�ködtetés a bevételeknek 
köszönhet�. Racionális gazdálkodás mellett jónak mondható az önkormányzat helyzete. 
 
Gazda Lajos képvisel� nem érti, hogyan lehet 3 hónap alatt 70 millió Ft-ot elkölteni, err�l 
tételes kimutatást kér.  
 
Ráduly József képvisel� szerint egy korábban kért kimutatás szerint kevésnek tartja a 
büntet�kamatot. A meg nem fizetett ipar�zési adó miatt visszamen�leg 5 évre ki lehetett 
volna vetni, melynek sokkal többnek kellene lenni. 
 
 
 
 
 



5.   Déryné Szabadid�központ 2011. évi programjának  megtárgyalása, elfogadása 
 
Ráduly József képvisel�  elmondja, hogy a M�vel�dési bizottság nem alakított ki közös 
álláspontot a napirenddel kapcsolatban.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi bizottság tárgyalta a színes, tartalmas 
programokat. Azonban hiányolták a nemzeti ünnepekr�l szóló megemlékezést. Módosítanák a 
DSZK nyitva tartását, nem fontos, hogy reggel 8,00 órától m�ködjön, ha kés�bb nyitna, a 
fiatalok este is bejöhetnének. Javasolják nekik több programot szervezzen a m�vel�dési ház.  
 
Gazda Lajos képvisel�: Településfejlesztési bizottság nem alkotott közös véleményt. 
Javasolja, hogy a m�vel�dési házban, majd kés�bb a többi intézményben is meg kell tiltani a 
dohányzást. 
 
Nagy Imre polgármester jónak tartja a hagyományok, értékek ápolását. 
A nyitva tartás módosítását akkor lehet megvalósítani ha lesz megfelel� személyi és tárgyi 
feltétel. A nemzeti ünnepeket eddig az iskola rendezte szorgalmi id�ben, augusztus 20-i volt 
önkormányzati rendezvény a nyári szünet miatt. Ha új felállás lesz az ÁMK-n belül akkor az 
majd módosítja. 
Javasolja változtatás nélkül elfogadni a 2011. évi programot. 
 
Molnár Zoltán képvisel� szerint bárki végzi majd ezt a munkát, a megszokott 
rendezvényeket igényli majd a lakosság. Kéri a népdalkör a jöv�ben is kapjon méltó 
támogatást, hogy még jobban szárnyalhasson, hiszen 12 éve m�ködik, számos díjat nyertek. 
Köszöni a támogatást, segítséget.  
 
Lakatos Jen� képvisel�  javasolja a programba beépíteni a rejdovai hagyományápolást. 
 
Bencs Gábor képvisel� szerint a nemzeti ünnepeken városi szint� rendezvények kerüljenek 
be a programba.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  az iskola által készített m�sort színvonalasnak tartja, csak 
délutáni id�pontban kerüljön bemutatásra, hogy bárki megtekinthesse. 
 
A képvisel�-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

13/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a Déryné 
Szabadid�központ 2011. évi programját, kiegészítve a : 

- a nemzeti ünnepekkel (március 15., augusztus 20., október 23.)  
- a rejdovai hagyományápolással. 

Felel�s: polgármester 
   ÁMK igazgató 
Határid�: azonnal és folyamatos 

 
 
 
 
 



6. ÁMK igazgatói állás pályázatának közzététele 
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy felvet�dtek kérdések, melyet a pályázati kiírás 
megjelentetése el�tt tisztázni kell. 
 
Ráduly József képvisel� úgy gondolja, hogy a napirendi pontoknak megfelel�en 
meghirdetésre kerül az állás. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� ismerteti a PB döntését: augusztus 1-vel lejár az ÁMK 
vezet�jének megbízatása, pályázatot kell kiírni. 
A Pénzügyi bizottság terve az intézmények racionalizálása. Felvet�dött bizottsági ülésen az a 
kérdés, hogy az ÁMK beváltotta-e a hozzá f�zött reményeket, vagyis a takarékosságot. Ennek 
a költségoldalát is szeretné látni a bizottság. Javasolják, addig ne kerüljön meghirdetésre az 
állás.  
Igaz, hogy az önkormányzat évente beszámolót kap az ÁMK m�ködésér�l, mégsem látnak 
tisztán a m�ködését illet�en. Ezért javasolja egy megbeszélés keretében részletesen 
megvizsgálni a pénzügyi elvárások teljesülését, a foglalkoztatást és a szakmai kérdések 
megvizsgálását is.  
Nem baj ha 5 év után mérleget von a képvisel�-testület, hogy jó-e a választott irány, de el�tte 
mindenképpen meg kell vizsgálni az intézmény m�ködését. Kéri a testületet üljön le az ÁMK 
igazgatóval, egységvezet�kkel és beszéljék át a felmerült kérdéseket.  
 
Gazda Lajos képvisel� ismerteti a  Településfejlesztési bizottság véleményét, szerintük sem 
váltotta be az ÁMK a hozzá f�zött reményt. Nem valósult meg az átjárhatóság, az anyagi 
megtakarítás sem realizálódott, s�t a vezet� bére plusz költséget jelent.  A bizottság javasolja 
az ÁMK megszüntetését.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� szerint ha nincs ÁMK vezet�, akkor van igazgató és helyettes. A 
tényleges költségeket kell megismerni.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy a pályázatot ki kell írni, mert az 5 év eltelt. 
Meg kell jelentetni a közlönybe, mely hosszú id�t vesz igénybe, a döntés május végére, június 
elejére tehet�. Id�közben is lehet változtatni, de most minden képpen ki kell írni a pályázatot. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja, hogy a lehet� legutolsó id�pontra halasszák a pályázat 
kiírását. Ez az intézmény a legnagyobb foglalkoztató, megér annyit, hogy alaposan 
megvizsgálják.  
 
Nagy Imre polgármester  szerint jól indult a napirend tárgyalása – pályázatot kell kiírni. A 
szakbizottság azonban nem vizsgálta meg, nem hozott állásfoglalást. 
 
Ráduly József képvisel� beismeri hibázott mint bizottság elnöke. Egy el�z� bizottsági ülésen 
4 képvisel� úgy nyilatkozott, hogy meg kell szüntetni az ÁMK-t, ezek után már nem látta 
értelmét annak, hogy a M�vel�dési bizottság is megtárgyalja a napirendi pontot. 
 
Nagy Imre polgármester szerint is ha valaki egybehangzó nemeket hall, abból levon egyfajta 
következtetést. Javasolja napolják el februárra a döntést azzal, hogy meghallgatják az ÁMK 
igazgató tanácsát, a szakbizottságot.  
 
 



Rusz László ÁMK igazgató szívesen ad információkat a képvisel�-testületnek, hogy 
megkönnyítse a döntésüket. Az intézmények közötti átsegítésekr�l is tud tájékoztatást adni. 
Nem volt egyszer� az 5 év, számos nehézséggel kellett megbirkózni. A m�vel�dési házban is 
bels� létszámmal oldották meg  a feladatot. Érdemes mögé nézni, hogy milyen munka folyt az 
5 év alatt. Szerinte lehetne adni még 5 évet  ennek a formának, hogy meg tudná mutatni hová 
tudja kin�ni magát.  
 
A képvisel�-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

14/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az ÁMK igazgatói állás 
pályázatának közzétételér�l szóló döntését a 2011. február 22-i ülésre halasztja. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
      
 

7.   Rend�r�rs  –  önkormányzat közötti bérleti szerz�dés megtárgyalása 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a képvisel�-testület eddig is támogatta a rend�r�rs 
m�ködését. A létesítmény m�ködtetésének költsége havi 60.000.-Ft. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja, hogy továbbra se fizessenek rezsi költséget. A 
településen azonban nagyobb rend�ri jelenlétre van szükség, err�l még tárgyalni kell a 
vezet�séggel. 
 
Gazda Lajos képvisel� sem javasolja az eddig adott támogatás megvonását a rend�r�rst�l, de 
a rend�ri jelenlétet a településen szerinte is fokozni kell. 
 
Nagy Imre polgármester szerint a kett�t külön kell választani. A rend�ri jelenlét a lakosság 
és a képvisel�-testület szerint is csökkent, pedig a növekedését várták volna az �rs 
létrehozásától. A támogatásért cserébe kérnék ennek a fokozását. 
 
Magyari Péter �rsparancsnok  a pénzügyi dolgokban nem tud nyilatkozni, ebben a Megyei 
Rend�r-f�kapitányság az illetékes. A fogadóóráin egy év alatt ketten keresték meg.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással ( 7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

15/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete 2011-ben is biztosítja a 
rend�r�rs infrastruktúráját, melyért ellentételezést nem vár.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

8.   Alpolgármester választása 
 
Nagy Imre polgármester tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy a Kormányhivatal 
felszólította alpolgármester választására.  
Javasolja alpolgármesternek Seb�k Lajost.  



Seb�k Lajos képvisel� hozzájárul a nyilvános tárgyaláshoz.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

16/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete  Szavazatszámláló bizottságot 
hoz létre. 
 Elnöke:   Gazda Lajos 
 Tagjai:   Dr. Varga Eszter 
    Lakatos Jen� 
 

Gazda Lajos képvisel�  mint a Szavazatszámláló bizottság elnöke ismerteti a szavazás 
eredményét: 1 igen, 1 érvénytelen és 5 nem. 
 
Nagy Imre polgármester megállapítja, hogy a képvisel�-testület nem választott 
alpolgármestert. 
 
Lakatos Jen� képvisel�  javasolja, hogy válasszon a képvisel�-testület a M�vel�dési 
bizottságba küls�s bizottsági tagot. Javasolja Kapitány Bélát küls�s tagként. 
 
Ráduly József képvisel�  Molnár Zoltánt javasolja küld�s bizottsági tagként. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz�  kérdezi, a két jelölt hozzájárul-e ahhoz, hogy nyilvános 
ülésen tárgyalják a megválasztásukat.  
 
Lakatos Jen� képvisel�  elmondja, hogy egyeztetett az általa javasolt Kapitány Bélával, aki 
vállalja a nyilvános tárgyalást.  
 
Molnár Zoltán egységvezet�  nem járul hozzá a nyilvános szavazáshoz, csak az 
eredményhirdetéshez.  
 
Nagy Imre polgármester  az ülést bezárja a bizottsági tagok megválasztásának idejére.  
 
Gazda Lajos képvisel� mint a Szavazatszámláló bizottság elnöke ismerteti a titkos szavazás 
eredményét: Kapitány Bélát választotta a képvisel�-testület.  
 
Nagy Imre polgármester megállapítja, hogy a titkos szavazás eredményes, Kapitány Bélát 
választotta a képvisel�-testület a M�vel�dési-, Ifjúsági- és Sport Bizottság küls�s tagjává. 
Elmondja, hogy az Ady E. út 2/3. szám alatti ingatlant a tulajdonosok felajánlották az 
önkormányzatnak megvásárlásra. Javasolja 800 e Ft vételárat ajánljon fel az önkormányzat az 
ingatlanért.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz�  figyelmeztet arra, hogy a vételár 800 e Ft, ezen felül az 
ingatlan megvásárlása esetén az átírással kapcsolatos költségek is az önkormányzatot 
terhelnék. 
  
Ráduly József képvisel�  400 e Ft.-ot javasol fizetni az ingatlanért. 
 



Lakatos Jen� képvisel�  szerint ha nem vásárolja meg az önkormányzat eladhatják a 
tulajdonosok bárkinek, ami nem biztos, hogy jó az ott él�knek.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  szerint kezdje az önkormányzat a tárgyalásokat az alacsonyabb 
összegr�l.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

17/2011. (I.25.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat képvisel�-testülete megvásárolja az Ady E. út 2/3. 
szám alatt lév� ingatlant. 
Vételárát 400  és 800 e Ft között határozza meg. 
Felhatalmazza a polgármester és a jegyz�t a tárgyalások lefolytatására.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester az ülés bezárta, mert a képvisel�-testület a továbbiakban zárt 
ülésen folytatja munkáját.  
 
      Kmft. 
 
 
 
         Török Barna sk.                Nagy Imre sk. 
        címzetes f�jegyz�                polgármester  
 
 
 
 
       Dr. Varga Eszter sk.                 Gazda Lajos sk.  
   jkv.hitelesít�        jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


